
Protokoll fört vid TSK Westrias Årsmöte 16 mars 2024 på Hugos i Norrköping.

Närvarande: 21 medlemmar närvarade vid mötet.

§1 Mötets öppnande.
Ordföranden Tomas (Svesse) Svensson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§ 2  Godkännande av dagordningen. 
Dagordningen godkändes av mötet.

§ 3 Till mötesordförande valdes Tomas Svensson.

§ 4 Till mötessekreterare valdes Christer Hjälte.

§ 5 Till att justera dagens protokoll valdes Klaes Ahlgren och Stefan (Måsse) Månsson.

§ 6 På frågan om kallelse behörigen skett till årsmötet svarades enhälligt ja.

§7 Styrelsens redovisning för 2023 och budgetförslag för 2024 föredrogs av klubbens kassör Urban 
Erixon. Han fick beröm för det utförda arbetet.

§ 8 Revisorerna Mikael Palm och Peter Bengtsson förde fram sin berättelse kring styrelsens 
revision.
Det hade funnit några poster gällande leverstuvning och en kaffekopp från Dollarstore som de 
saknade täckning för. Revisorerna yrkade därefter på ansvarsfrihet för styrelsen.
Revisorerna överlämnade därefter de underskrivna dokumenten till kassören.

§ 9 Mötet godkände styrelsen resultatredovisning för 2023 och budgetförslag för 2024.

§ 10 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för året 2023 och fick beröm för sitt arbete.

§ 11 Val av styrelseledamöter.
Urban Erixon valdes om för en tid av två år.
Hans Ohlin valeds in som styrelseledamot för en tid av två år.
Göran Sandahl väldes in för en tid av två år.
Stefan Wadskog valdes in för en tid av två år,
Håkan Sjöblom har ett år kvar i styrelsen.
Ola Segervall har ett år kvar i styrelsen
Tomas Svensson har ett år kvar i styrelsen.

§ 12 Val av revisorer.
Peter Bengtsson och Mikael Palm omvaldes för en tid av ett år.

§ 13 Val av valberedning.
Mats Gustavsson och Håkan Arvidsson omvaldes för en tid av ett år.

§ 14 Inkomstbringande Aktiviteter 2023.
Inget i dagsläget men vi undersöker möjligheten att jobba som parkeringsvakter utanför det 
nyöppnade ICA-Maxi på Ingelsta. Basse återkopplar till styrelsen.

§15 Frågan om medlemsavgiftens storlek 2024.
Oförändrad 2024.



§16 Nya medlemmar
Inga förslag har inkommit till styrelsen.

§17 Frågan om klubbmärke/klubbnål/klubboverall
Flera förslag röstades ned t.ex  nya overaller, manchettknappar med emblem. Flera medlemmar 
uttryckte sin  oro för att vi saknar ekonomi för att beställa nya utensilier på klubbens bekostnad. 
Varje medlem får vara beredd att betala vid eventuella beställningar. Styrelsen äger frågan.

§18 Övriga frågor
a, Aktivitetsförslag 2024.
Ola kommer att erbjuda Padel som aktivitet även detta år. Mötet tackade Ola för sitt enträgna arbete 
med att bjuda in till detta.
Förslag inkomna under mötet som styrelsen får jobba vidare med under det kommande året - Padel, 
Fiske i strömmen, Shuffleboard och Curling. Styrelsens aktivitetsansvariga axlar uppdraget.
b Jubileumsresa 2023
Styrelsens förslag är att göra ett omtag på Småängen men med utökad komfort, inklusive serverad 
frukost, lunch och middag.
Diskussionen blev livlig då flera medlemmar ville se en mer avancerad resa typ ett femårs (treårs) 
jubileum. Vi börjar bli gamla och åren går fort. Här fanns många talare som framförde önskemål om 
olika resmål såsom Berlin, Skottland, London mm.
Styrelsen uppmanas att jobba fram ett förslag på längre resa till år 2025.
c Fest 2023.
Inget intresse finns för detta även i år.
d Stadgar.
Inga ändringar föreslås.
c Övriga frågor.
På frågan från sekreteraren om att återinföra avtackningsmiddag med tillbehör för avgående 
styrelsemedlemmar svarade mötet enhälligt nej. Den gamla sedvänjan har vi inte råd med längre.
Vinnare vid lottdragningen blev turgubbarna (som satt på rad i följande ordning) Zwetta, Runnman, 
Gustavsson och Ahlgren som inkasserade ett varsitt presentkort från en ökänd liten butik.

§19 Mötets avslutande.
Ordföranden avslutade mötet med ett resolut klubbslag i sammanträdesbordet.

 

Vid protokollet: Ordförande: 

Christer Hjälte Tomas Svensson

____________________________ _______________________________

Klas Ahlgren              Stefan Månsson

_____________________________ _______________________________
___——-


